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229 【教會生活，輝煌之至】 

Listen to Midi 

 

(一)教會生活，輝煌之至！這是神美麗園子，在此經歷基督成長，贊美主！神在基督裏

的豐富，不斷的供應我們，祂是何等新鮮，便利，又親近！我真歡喜！在神的園裏，這

園實在可愛又美麗！天天飽嘗生命美果，暢飲生命的樂河；世上沒有比這更好的生活！ 

 

(二)教會不是學校、工廠，教會不是禮拜堂，乃是生命園子，讓基督成長；主把我們栽

于其中，時時澆灌又培養，我們是神親手栽培的農場！我真歡喜！在神的園裏，這園實

在可愛又美麗！天天飽嘗生命美果，暢飲生命的樂河；世上沒有比這更好的生活！ 

 

(三)在這“教會生活”園子，我們有棵生命樹，結滿生命美果，好作人食物；放下成見，

不再剛硬，只要簡單吃這樹，時時刻刻享受甜美的基督。我真歡喜！在神的園裏，這園

實在可愛又美麗！天天飽嘗生命美果，暢飲生命的樂河；世上沒有比這更好的生活！ 

 

(四)看哪！還有生命樂河，不斷流自神寶座，消除人間一切疲倦與乾渴。阿利路亞，在

這園中，基督流入我裏頭，不斷滋潤、澆灌，直到我成熟。我真歡喜！在神的園裏，這

園實在可愛又美麗！天天飽嘗生命美果，暢飲生命的樂河；世上沒有比這更好的生活！ 

 

(五)主已把我帶進這裏，享受基督的自己，真是稱心如意，又滿心感激！我們常在靈裏

吃喝，心裏大大的喜樂，且在樂園之中月月結新果。我真歡喜！在神的園裏，這園實在

可愛又美麗！天天飽嘗生命美果，暢飲生命的樂河；世上沒有比這更好的生活！ 
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(1) Splendid church life! His green garden! He has brought us, praise the Lord, to experience the Christ Who's growing 

here! He is full of rich enjoyment to His saints in one accord; He is new and fresh, available and dear. I'm so happy in 

this lovely place, In the garden growing in His grace! There is no finer pleasure than to eat the living tree and to get the 

living water into me. 

 

(2) It is not a school or fact'ry or a chapel in the air; but a garden where our Lord can plant and sow. So He's placed us 

all here corporately to be His garden fair, where He's free to cultivate and make us grow. I'm so happy in this lovely 

place, in the garden growing in His grace! There is no finer pleasure than to eat the living tree and to get the living 

water into me. 

 

(3) Thus within the church-life garden there's a fruit-producing tree full of life and so available to eat. So be simple, 

don't be hardened, drop your concepts-eat that tree! Take in Jesus every moment-He's so sweet! I'm so happy in this 

lovely place, in the garden growing in His grace! There is no finer pleasure than to eat the living tree and to get the 

living water into me. 

 

(4) With the tree there is the water, flowing God in Christ to us,quenching all our dryness, ending all our strife. 

Hallelujah! In His garden Jesus flows Himself to us, as the full supply for us to grow in life. I'm so happy in this lovely 

place, in the garden growing in His grace! There is no Finer pleasure than to eat the living tree and to get the living 

water into me. 

 

(5) Aren't you satisfied and thankful that our Lord has brought you in where His pleasures and His riches flow so free? 

So be happy and be joyful, in the spirit feast on Him, so God's garden can bear fruit abundantly. I'm so happy in this 

lovely place, in the garden growing in His grace! There is no finer pleasure than to eat the living tree and to get the 

living water into me. 

 

Lawrence Thomas 

 

 


